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Dobrý deň,

Sme si vedomý nie vhodného cyklistického napojenia na Košickej ulici.

Momentálne pripravujeme plán celého územia, kde bude práve cyklodoprava 

spolu s verejnou a pešou dopravou najpreferovanejšia.

Developerom celého úseku dávame návrh dopravnej situácie, kde všade počítame s

plne segregovanými cyklopruhmi.

Riešiť Košickú ulicu teraz, dočasne, nie je úplne efektívne, nakoľko, kým by sme 

našli vhodné riešenie, obstarali PD, obstarali dodávateľa a následne projekt 

zrealizovali, bude sa už celá Košická ulica prerábať.

Vďaka za ústretovosť a pochopenie.

Oddelenie dopravného 
inžinierstva Magistrát hlavného 

Zobraziť históriu úprav
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